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∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ  05/2009 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ  064/2009  

Στην Καλαµάτα σήµερα, την 12η Φεβρουαρίου 2009, ηµέρα Πέµπτη και ώρα 8:00 µ.µ., στην 
αίθουσα του ∆ηµοτικού Συµβουλίου του ∆ηµαρχιακού Καταστήµατος της οδού Αριστοµένους 
αριθµός 28, συνέρχεται στην 5η/2008 συνεδρίαση το ∆ηµοτικό Συµβούλιο του ∆ήµου 
Καλαµάτας, µετά την από 6-2-2009 πρόσκληση του κ. Προέδρου, η οποία επιδόθηκε σύµφωνα 
µε το νόµο. 
 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση από τα µέλη του Σώµατος οι κ.κ. : 1) Καρατζέας Παναγιώτης,  
Πρόεδρος του Σώµατος, 2) Αθανασόπουλος Κων/νος, 3) Γιαννακούλας Γρηγόριος, 4) Γουρδέας 
Ανδρέας, 5) ∆ικαιουλάκος Βασίλειος, 6) Ηλιόπουλος Αθανάσιος, 7) Ηλιόπουλος Ιωάννης, 8) 
Ηλιόπουλος Παναγιώτης, 9) Καµβυσίδης Ιωάννης, 10) Κλείδωνας Θεοφάνης, 11) Κοσµόπουλος 
Βασίλειος, 12) Κουδούνης Αργύριος, 13) Κουρκουτάς Γεώργιος, 14) Λαγανάκος Γεώργιος, 15) 
Μιχαλόπουλος Σωτήριος, 16) Μπάκας ∆ηµήτριος (αποχώρηση στην υπ΄ αριθµ. 051 απόφαση), 
17) Μπάκας Ιωάννης, 18) Μπασακίδης Νικόλαος, 19) Νταγιόπουλος Γεώργιος, 20) 
Οικονοµάκου Μαρία, 21) Παπαµικρούλης Παναγιώτης, 22) Πολίτης ∆ηµήτριος, 23) Σπίνος 
Γεώργιος, 24) Τσακαλάκου Σταυρούλα (προσέλευση στην υπ΄ αριθµ. 060 απόφαση) και 25) 
Τσερώνης Κων/νος (αποχώρηση στην υπ’ αριθ.  060 απόφαση).  
 
∆εν παραβρίσκονται, αν και κλήθηκαν νόµιµα, οι δηµοτικοί σύµβουλοι κ.κ.:1) Αλευράς 
∆ιονύσιος και 2) Ράλλης Γεώργιος.  
 
 
Στη συνεδρίαση κλήθηκε και παραβρίσκεται ο Πρόεδρος του Τοπικού Συµβουλίου Νέδουσας κ.  
Βεργινάδης Νικήτας, επειδή στην ηµερήσια διάταξη περιλαµβάνεται θέµα που αφορά στο εν 
λόγω Τοπικό ∆ιαµέρισµα.  
 
 
Στη συνεδρίαση επίσης προσκλήθηκε, σύµφωνα µε την υπ’ αριθ. 39/2007 απόφαση του 
∆ηµοτικού Συµβουλίου, και ο επικεφαλής του συνδυασµού «∆ηµοτική Αγωνιστική Κίνηση 
Καλαµάτας» κ. Νικόλαος ∆ιασάκος, ο οποίος δεν παραβρίσκεται.  
 
 
Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόµιµη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της  
συνεδρίασης παρουσία του ∆ηµάρχου  Καλαµάτας  κ. Παναγιώτη  Ε. Νίκα.  
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……………………………………………………………………………………………………………... 

Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 14ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης 
µε τίτλο : 

Ανάθεση προµήθειας υγρών καυσίµων και λιπαντικών ελαίων για τις ανάγκες του 
∆ήµου Καλαµάτας έτους 2009, κατόπιν διαπραγµάτευσης. 

 
Εισηγούµενος το θέµα ο Αντιδήµαρχος κ. Πολίτης αναφέρεται στο από 4 Φεβρουαρίου 2009 
πρακτικό της επιτροπής διενέργειας διαγωνισµού & αξιολόγησης προσφορών για την 
Προµήθεια υγρών καυσίµων & λιπαντικών ελαίων για τις ανάγκες του ∆ήµου Καλαµάτας για το 
έτος 2009, το οποίο αναλυτικά έχει ως εξής:  
 
 

ΠΡΑΚΤΙΚΟ   
 

ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ∆ΙΕΝΕΡΓΕΙΑΣ ∆ΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ 
& ΑΞΙΟΛΟΓΗΣΗΣ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ  

Για την : «ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΥΓΡΩΝ ΚΑΥΣΙΜΩΝ & ΛΙΠΑΝΤΙΚΩΝ ΕΛΑΙΩΝ ΓΙΑ ΤΙΣ 
ΑΝΑΓΚΕΣ ΤΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ ΓΙΑ ΤΟ ΕΤΟΣ 2009». 

 
Στην Καλαµάτα σήµερα στις 4 Φεβρουαρίου του έτους 2009 ηµέρα Τετάρτη, οι κάτωθι: 

1. Κισκήρας Νικόλαος – Ηλεκτρολόγος Μηχανικός Τ.Ε. 
2. Μηχανικός Γιαννοπούλου Κοκκωνία – Χηµικός Μηχανικός 
3. Ασηµάκος Νικόλαος – Εργοδηγός  

Οι οποίοι αποτελούν την επιτροπή διενέργειας διαγωνισµού προµηθειών και αξιολόγησης που 
διενεργούνται σύµφωνα µε την υπ’ αρίθµ. 11389/93 υπουργική απόφαση : «Περί ενιαίου 
κανονισµού προµηθειών Ο.Τ.Α. (Ε.Κ.Π.Ο.Τ.Α.)» που συγκροτήθηκε µε την 554/2008 απόφαση 
του ∆ηµοτικού Συµβουλίου Καλαµάτας, συνεδρίασαν στο δηµαρχιακό κατάστηµα µε θέµα τη 
διεξαγωγή του διαγωνισµού µε σφραγισµένες προσφορές και κριτήριο κατακύρωσης α) το 
µεγαλύτερο ποσοστό έκπτωσης στη µέση τιµή λιανικής πώλησης στην πόλη της Καλαµάτας, 
για τα καύσιµα και β) τη χαµηλότερη τιµή στο σύνολό της για τα ελαιολιπαντικά, ο 
διαγωνισµός αφορά στην :  «ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΥΓΡΩΝ ΚΑΥΣΙΜΩΝ & ΛΙΠΑΝΤΙΚΩΝ ΕΛΑΙΩΝ 
ΓΙΑ ΤΙΣ ΑΝΑΓΚΕΣ ΤΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ ΓΙΑ ΤΟ ΕΤΟΣ 2009» για τις ανάγκες του 
∆ήµου Καλαµάτας. 
Αφού έλαβαν υπόψη: 

1) την υπ’ αρίθµ. 17/2008 µελέτη για την : «ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΥΓΡΩΝ ΚΑΥΣΙΜΩΝ & 
ΛΙΠΑΝΤΙΚΩΝ ΕΛΑΙΩΝ ΓΙΑ ΤΙΣ ΑΝΑΓΚΕΣ ΤΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ ΓΙΑ ΤΟ 
ΕΤΟΣ 2009», της ∆/νσης Ανάπτυξης και Συντονισµού του ∆ήµου Καλαµάτας, 
προϋπολογισµού : 472.949,00€, συµπεριλαµβανοµένου και του Φ.Π.Α. 

2) Την 426/2008 απόφαση της ∆ηµαρχιακής Επιτροπής, περί κατάρτισης όρων και 
σύνταξη διακήρυξης διενέργειας του διαγωνισµού. 

Προχώρησαν στη διαδικασία του διαγωνισµού.  Κατατέθηκαν δύο προσφορές που 
αφορούσαν µόνο στην οµάδα των λιπαντικών ελαίων και καµία για τις οµάδες 
των καυσίµων, από τις εταιρίες : 
Α) ΙΠΟΜΑΡ Α.Ε. και β) ΓΕΩΡΓΑΡΑΚΗ ΑΝΤΩΝΙΑ. 
Η επιτροπή προχώρησε στο άνοιγµα της προσφοράς και τον έλεγχο των δικαιολογητικών 
των διαγωνιζοµένων. Από τον έλεγχο των δικαιολογητικών  διαπιστώθηκε ότι οι εγγυητικές 
επιστολές και των δύο διαγωνιζοµένων δεν έχουν εκδοθεί σύµφωνα µε τα όσα 
προβλέπονται στο άρθρο 7 παρ. 7.1 στ. α. της διακήρυξης, Συγκεκριµένα, η εγγυητική 
επιστολή συµµετοχής πρέπει να είναι ίση µε το 5% του προϋπολογισµού της µελέτης της 
υπηρεσίας για τα προσφερόµενα είδη, ήτοι : 1579,39 €, ωστόσο και οι δύο διαγωνιζόµενοι 
υπέβαλαν εγγυητικές επιστολές χαµηλότερης αξίας. 
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Η εταιρεία ΙΠΟΜΑΡ Α.Ε. υπέβαλε την υπ. αριθ. GRZ 032057/18-12-2008 εγγυητική 
επιστολή της  ALPHA BANK κατάστηµα Λ. Μεσογείων – ΕΡΤ (0209), ποσού 1.327,30 €.  

Η εταιρεία  ΓΕΩΡΓΑΡΑΚΗ ΑΝΤΩΝΙΑ υπέβαλε την υπ. αριθ. 2000279/02-01-2009 
εγγυητική επιστολή της  EURO BANK, ποσού 1.328,00 €.  

Κατόπιν τούτων ο διαγωνισµός είναι άγονος, ως προς όλες τις οµάδες των ειδών 
(καύσιµα & λιπαντικά έλαια). 

Η επιτροπή λαµβάνοντας υπόψη της: 
-  το γεγονός ότι κατά τα τελευταία  έτη δεν υποβάλλονται προσφορές τόσο στον 

κανονικό διαγωνισµό όσο και στους επαναληπτικούς διαγωνισµούς που διεξάγονται από 
την αρµόδια υπηρεσία του ∆ήµου Καλαµάτας, µε στόχο την ανάδειξη µειοδότη για την 
προµήθεια των υγρών καυσίµων, µε αποτέλεσµα να καθυστερεί εις βάρος της ορθής 
λειτουργίας της υπηρεσίας η προµήθεια των παραπάνω ειδών,  

- το γεγονός ότι η όποια εξασφαλισθείσα έκπτωση προς όφελος του ∆ήµου εξαλείφεται 
από το κόστος των δηµοσιεύσεων της περίληψης του διαγωνισµού και των επαναλήψεών 
του το οποίο επιβαρύνει το ∆ήµο, 

 έκρινε σκόπιµο να προβεί στην αναζήτηση προµηθευτή για τα υγρά καύσιµα και για τα 
λιπαντικά έλαια από το ελεύθερο εµπόριο µε τη διαδικασία της απευθείας ανάθεσης έπειτα 
από  διαπραγµάτευση, όπως αυτή προβλέπεται από τα αρ.3 παρ. 3 στ. β και παρ. γ στ. 1 
και αρ. 23 παρ. 1 και 2 της Υ.Α. 11389/1993 (Ε.Κ.Π.Ο.Τ.Α.) και το αρ. 25 παρ. α του Π.∆. 
60/2007, καθόσον συντρέχουν ο προϋποθέσεις που τίθενται  µε τις ανωτέρω διατάξεις.   

∆ηλαδή, ως προς τα λιπαντικά έλαια θα κλιθούν για διαπραγµάτευση οι δύο εταιρείες 
οι οποίες υπέβαλαν προσφορά σύµφωνα µε την τυπική διαδικασία που διεξήχθη κατά το 
διαγωνισµό που διενεργήθηκε και απέβη άγονος στις 05-01-2009, όπως προβλέπεται για 
την περίπτωση αυτή από το αρ. 3 παρ. 3 στ. β της Υ.Α. 11389/1993 (Ε.Κ.Π.Ο.Τ.Α.) καθώς 
οι προσφορές που υποβλήθηκαν κατά τον κανονικό ανοικτό διαγωνισµό που διεξήχθη 
κρίθηκαν µη αποδεκτές. 

Ενώ για τα υγρά καύσιµα να κληθούν εγγράφως  να υποβάλλουν προσφορά οι 
προµηθευτές µε τους οποίους συνεργάζεται ο ∆ήµος, θα ενηµερωθεί το σωµατείο των 
βενζινοπωλών και θα γίνει  ανακοίνωση σε ηµερήσια εφηµερίδα προκειµένου να 
εξασφαλισθεί η διαφάνεια της διαδικασίας και η ενηµέρωση όλων των πιθανώς 
ενδιαφεροµένων, όπως προβλέπεται για την περίπτωση αυτή από το αρ. 3 παρ. 3 στ. γ1 
της Υ.Α. 11389/1993 (Ε.Κ.Π.Ο.Τ.Α.), καθώς έπειτα από κανονικό ανοικτό διαγωνισµό δεν 
υποβλήθηκε καµία προσφορά.  

Κατόπιν τούτων η επιτροπή εισηγήθηκε µε το µε αρ. πρωτ. …..…….. Πρακτικό της: α) 
την κήρυξη του διαγωνισµού ως άγονου, και β) την προµήθεια των υγρών καυσίµων και 
λιπαντικών ελαίων για το έτος 2009 µε τη διαδικασία των διαπραγµατεύσεων όπως αυτή 
περιγράφεται ανωτέρω, χωρίς τροποποίηση των όρων της διακήρυξης. Με βάση το 
πρακτικό της επιτροπής διαγωνισµού ελήφθη η  µε αρ.  31/2009 απόφαση της 
∆ηµαρχιακής Επιτροπής του ∆ήµου Καλαµάτας. 

Η επιτροπή προχώρησε στην διαδικασία των διαπραγµατεύσεων αποστέλλοντας : 
- Στους δύο συµµετέχοντες στον κανονικό διαγωνισµό το µε αρ. πρωτ.           /2009 

έγγραφο προκειµένου να υποβάλλουν προσφορά  για τα λιπαντικά έλαια.  
- Την µε αρ. πρωτ. 985/2009 πρόσκληση εκδήλωσης ενδιαφέροντος σε ηµερήσια 

τοπική εφηµερίδα, την κ. Ελένη Παχή και την εταιρεία ΚMOIL προµηθευτές καυσίµων µε 
τους οποίους ο ∆ήµος συνεργάζεται τα τελευταία χρόνια,  και τον κ. Κατσαρό, πρόεδρο 
του σωµατείου των βενζινοπωλών, για την ενηµέρωση όλων των µελών του σωµατείου. 

Έπειτα από τα παραπάνω υποβλήθηκαν εγγράφως οι για τα λιπαντικά έλαια προσφορές 
και από τις δύο εταιρείες που κλήθηκαν που έχουν ως εξής : 

- η εταιρεία ΙΠΟΜΑΡ Α.Ε. προσέφερε για το σύνολο των ειδών της οµάδας 5 
(λιπαντικά έλαια)  συνολική τιµή χωρίς Φ.Π.Α. 17.825,97 € , τιµή µε Φ.Π.Α. 
21.212,9 €. 



Συνεδρίαση :05/2009                                 Πέµπτη 12 / 2 / 2009 ΑΠΟΦΑΣΗ  064/2009 

Πρακτικά ∆ηµοτικού Συµβουλίου Καλαµάτας  4 

- η έµπορος Γεωργαράκη Ν. Αντωνία προσέφερε για το σύνολο των ειδών της 
οµάδας 5 συνολική τιµή χωρίς Φ.Π.Α. 25.948,55 €, τιµή µε Φ.Π.Α. 30.878,77€. 

Οι προσφορές αναλύονται ως εξής : 
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Για τα καύσιµα υπέβαλαν προσφορά δύο εταιρείες: 

- Η εταιρεία KMOIL A.E. προοσέφερε έκπτωση 0% επί της µέσης τιµής λιανικής 
πώλησης των πρατηρίων της πόλης της Καλαµάτας, για τις οµάδες 1 (Diesel 
κίνησης) και 2 (Diesel θέρµανσης). 

- Η κ. Ελένη Παχή προσέφερε έκπτωση 1,15 % επί της µέσης τιµής λιανικής 
πώλησης όπως καθορίζεται από τη ∆/νση Εµπορίου για όλες τις οµάδες καυσίµων 
(Diesel κίνησης, Αµόλυβδη βενζίνη απλή, βενζίνη super, Diesel θέρµανσης). 

Κατά τη διαδικασία η εταιρεία KMOIL κατάθεσε εκτός του φακέλου της οικονοµικής προφοράς 
και φακέλους µε την ένδειξη «∆ΙΚΑΙΟΛΟΓΗΤΙΚΑ» και «ΤΕΧΝΙΚΕΣ ΠΡΟ∆ΙΑΓΡΑΦΕΣ», οι οποίοι 
όµως δεν ανοίχθηκαν καθώς κατά τη διαδικασία των διαπραγµατεύσεων δεν προβλέπεται η 
κατάθεση και ο έλεγχος των παραπάνω φακέλων, αλλά µόνο η υποβολή προσφοράς όπως 
άλλωστε ανέφερε και η πρόσκληση εκδήλωσης ενδιαφέροντος που τους κοινοποιήθηκε.   
Ακολούθησε διάλογος µε τους εκπροσώπους των εταιρειών όπου ο εκπρόσωπος της εταιρείας 
ΚΜΟΙL εκδήλωσε την επιθυµία να βελτιώσει την προσφορά της εταιρείας του.  Η επιτροπή 
έπειτα από τηλεφωνική επικοινωνία τόσο µε το Ελεγκτικό Συνέδριο όσο και µε τη ∆ιεύθυνση 
Τοπικής Αυτοδιοίκησης και ∆ιοίκησης Ν. Μεσσηνίας, προκειµένου να εξασφαλίσει τη 
νοµιµότητα της υποβολής εκ νέου προσφοράς, δέχθηκε την υποβολή νέων προσφορών.   
 
Οι προσφορές υποβλήθηκαν ως εξής: 

- Η εταιρεία KMOIL δεν προσέφερε έκπτωση ενώ στο έντυπο της υπηρεσίας πάνω 
στο οποίο όφειλε να συµπληρώσει το ποσοστό της έκπτωσης αναγράφηκαν τα 
εξής : «Αιτούµεθα την αποδοχή της προτάσεώς µας και την κατακύρωση του 

Οµά
δα  

A/Α ΕΙ∆ΟΣ ΠΟΣΟΤΗΤΑ ΜΟΝΑ∆Α 
ΜΕΤΡΗΣΗΣ 

ΤΙΜΗ 
ΜΟΝΑ∆ΟΣ 
(ΕΥΡΩ/L) 

 

ΤΙΜΗ 
ΜΟΝΑ∆ΟΣ 
(ΕΥΡΩ/L 

ΓΕΩΡΓΑΡΑΚΗ 

5 

1 Λάδι τύπου SAE 50          20,00  lt 2,76 3,15 
2 Λάδι τύπου diesel SAE 20W/50       615,00  lt 2,27 3,33 
3 Λάδι τύπου diesel SAE 15W/40     1640,00  lt 2,39 3,51 
4 Λάδι τύπου diesel SAE 10W/40       410,00  lt 4,46 6,25 
5 Λάδια διαφορικών 80W/90       410,00  lt 2,49 3,00 

6 Λάδι υδραυλικό ISO 46       615,00  lt 1,65 2,22 

7 Λάδι υδραυλικό ISO 68     1.435,00  lt 1,65 2,22 

8 Λάδια διαφορικών SAE75W/90       400,00  lt 6,01 8,37 
9 Υγρό αυτόµατων κιβωτίων       205,00  lt 2,63 3,70 
10 Γράσο λιθίου NL G13       360,00  kg 2,66 4,36 
11 Γράσο αυτολίπανσης EPOO 

 (Αυτόµατα συστήµατα 
αυτολίπανσης) 

        50,00  kg 3,66 8,52 

12 Υγρά φρένων DOT 5.1          15,00   lt 6,97 10,00 
13 Λάδι ανάµιξης µε βενζίνη        486,00   lt 2,87 4,60 

14 AD - BLUE       500,00  lt 1,28 2,50 
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διαγωνισµού στην εταιρεία ΚΜΟΙL A.E. αφού έχουµε τις νόµιµες προϋποθέσεις 
και καταθέτουµε όλα τα νόµιµα δικαιολογητικά και κανένας άλλος ούτε τις 
προϋπόθεσεις είχε ούτε κατέθεσε τα σχετικά δικαιολογητικά της διακήρυξης». 

- Η κ. Ελένη Παχή προσέφερε ποσοστό έκπτωσης επί της µέσης λιανικής τιµής 
πώλησης όπως αυτή καθορίζεται από τη ∆/νση Εµπορίου 1,16%, για τις  οµάδες 
1 (Diesel κίνησης) και 2 (Diesel θέρµανσης) και 1,15 % για τις οµάδες 2 
(Αµόλυβδη βενζίνη απλή) και 3 (Βενζίνη super). 

 
 

Κατόπιν τούτων η επιτροπή  
ΕΙΣΗΓΕΙΤΑΙ 

α) Την απευθείας ανάθεση της προµήθειας ΛΙΠΑΝΤΙΚΩΝ ΕΛΑΙΩΝ, έπειτα από την 
διαδικασία των διαπραγµατεύσεων που προηγήθηκε στην εταιρεία ΙΠΟΜΑΡ Α.Ε., η 
οποία ήταν και µειοδότης, έναντι ποσού 25.948,55 € χωρίς Φ.Π.Α., µε Φ.Π.Α. 
30.878,77€. 
 
Β) Την απευθείας ανάθεση της προµήθειας υγρών καυσίµων (Diesel κίνησης, Diesel 
θέρµανσης, Αµόλυβδη βενζίνη απλή, Βενζίνη super), έπειτα από τη διαδικασία των 
διαπραγµατεύσεων, στην κ. Ελένη Παχή, η οποία ήταν και µειοδότης µε ποσοστό 
έκπτωσης επί της µέσης λιανικής τιµής πώλησης όπως αυτή καθορίζεται από τη ∆/νση 
Εµπορίου: 1,16%, για τις  οµάδες 1 (Diesel κίνησης) και 2 (Diesel θέρµανσης) και 1,15 
% για τις οµάδες 2 (Αµόλυβδη βενζίνη απλή) και 3 (Βενζίνη super). 
 

 
ΤΑ ΜΕΛΗ 

 
1. ΚΙΣΚΗΡΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ – ΗΛΕΚ. ΜΗΧ. Τ.Ε. 
 
2. ΓΙΑΝΝΟΠΟΥΛΟΥ ΚΟΚΚΩΝΙΑ – ΧΗΜ. ΜΗΧ. 

 
3.  ΑΣΗΜΑΚΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ– ΕΡΓΟ∆ΗΓΟΣ 

 
 
Ακολουθεί διαλογική συζήτηση ως εξής: 

 
Είµαι πληρεξούσιος δικηγόρος της εταιρείας KMOIL η οποία 
µετείχε σ’  αυτόν τον διαγωνισµό. Την προηγούµενη µέρα 

του διαγωνισµού επιδόθηκε στην εταιρεία µία πρόσκληση, έτσι όπως ακριβώς την βλέπετε 
(δείχνει έγγραφο) µε επισυναπτόµενη τη διακήρυξη που µας καλούσε να µετέχουµε σ’  αυτόν 
τον διαγωνισµό. Αυτός ο διαγωνισµός λοιπόν, το θεωρώ δεδοµένο ότι το Σώµα γνωρίζει, λέει 
τις προϋποθέσεις που πρέπει να έχει κάποιος για να µετέχει σ’  αυτή τη διαδικασία. Η εταιρεία 
µας εσπευσµένα έτρεξα µάζεψε όλα τα δικαιολογητικά συµπεριλαµβανοµένης και της 
εγγυητικής επιστολής και µετείχε κανονικά στη διαδικασία. Εκεί λοιπόν για πρώτη φορά 
αντιµετωπίσαµε µια κατάσταση την οποία εµείς δεν τη θεωρούµε ότι ήταν σωστή για να µην 
πω τίποτε άλλο, και έγινε δεκτή µία. . . Εµείς δηλαδή ήµασταν οι µόνοι που είχαµε όλες τις 
προϋποθέσεις, δεν υπήρχε κανένας άλλος και εκεί υποτίθεται ότι θα µπαίναµε σε µια πρόχειρη 
διαδικασία.  
 
Την προηγούµενη κε Πρόεδρε να πω, την προηγούµενη µέρα που έγινε ο διαγωνισµός, εγώ 
πήγα στον αρµόδιο υπάλληλο τον οποίο ρώτησα και δεν θα έδειχνε και η εταιρεία κάποιο 
ενδιαφέρον, ρώτησα το εξής. Λέω, η πληρωµή του τιµήµατος των καυσίµων σε ποια 
προθεσµία είναι, γιατί εδώ πέρα η διακήρυξη την οποία λάβαµε γνώση έλεγε «θα γίνει 

∆ΙΚΗΓΟΡΟΣ ΕΤΑΙΡΕΙΑΣ KMOIL: 
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αργότερα από 45 ηµέρες», αργότερα από 45 ηµέρες και εγώ λοιπόν παίρνω την απάντηση από 
τον κ. Λαγωνικάκο και µου είπε «θεωρήστε το δεδοµένο» και αυτό µετέφερα εγώ στην 
εταιρεία ότι θα γίνει, ότι είναι λάθος όπως είναι γραµµένο, είναι εντός 45 ηµερών. Και αυτό 
είναι εύλογο και δεν νοµίζω ότι ο οποιοσδήποτε θα µετείχε σε ένα διαγωνισµό ή ο 
οποιοσδήποτε πωλητής θα πωλούσε το οποιοδήποτε εµπόρευµα σε κάποιον ο οποίος ποτέ δεν 
θα δεσµευόταν να καταβάλει το τίµηµα.  
 
Εγώ λοιπόν ως νοµικός είπα έχω τη διαβεβαίωση να µετέχουµε. Η εταιρεία λοιπόν έφτιαξε τον 
φάκελο, µετείχε µε τη διαβεβαίωση αυτή, και ήρθε. Νοµίζω ότι το Σώµα και ο ∆ήµος και κάθε 
οργανισµός δηµόσιος ενδιαφέρεται για την προσέλκυση περισσοτέρων ενδιαφεροµένων. Ο 
οποιοσδήποτε έπαιρνε αυτή τη διακήρυξη ερωτώ εγώ, ότι το τίµηµα θα καταβάλλεται µετά τις 
45 ηµέρες χωρίς καθορισµού ανωτάτου χρόνου, ποιος θα ενδιαφερόταν γι’  αυτό, εκτός κε 
Πρόεδρε και αν εγώ είχα τη διαβεβαίωση που δεν φαινόταν στη διακήρυξη, ότι θα πληρωθεί 
µέσα σε 45 ηµέρες ή θα πληρωθεί µέσα σε 2 µήνες. Εµείς λοιπόν κε Πρόεδρε παρά το γεγονός 
αυτό και έχοντας πάντα αυτή τη διαβεβαίωση, µετείχαµε στο διαγωνισµό. ∆εν υπήρξε κάποιος 
άλλος να έχει φάκελο δικαιολογητικών και δεν µπορούµε να πούµε ότι ήταν άλλη η διαδικασία, 
ήταν η διαδικασία της διακήρυξης. Ο άλλος τον οποίο εισηγείται η αρµόδια επιτροπή στο Σώµα 
για να γίνει δεκτή η πρότασή της, δεν είχε καµία από αυτές τις προϋποθέσεις. ∆εν νοµίζω 
λοιπόν ότι πρέπει να προχωρήσετε να εγκρίνετε αυτή την απόφαση την οποία εµείς θεωρούµε 
λαθεµένη. 

 
Κάποια ερώτηση υπάρχει από κάποιον συνάδελφο; Ο κ. Κλείδωνας. 
 
Να σας ρωτήσω κάτι; Συµµετείχατε στη διαδικασία. Εκείνη τη στιγµή κάνατε 
ένσταση αφού είδατε ότι δεν είχανε. . . Έχετε υποβάλει ένσταση; 
 
Βεβαίως. 
 
Έχετε υποβάλει; 
 
Ασφαλώς. 
 
Εξετάσθηκε η ένσταση από την επιτροπή εκείνη τη στιγµή; 
 
Και προφορικά και έχουµε και στο Σώµα. ∆εν ξέρω εάν έχει φτάσει στο Σώµα, 
σε σας, στα χέρια σας. Βεβαίως έχουµε κάνει και ένσταση και έχουµε 

επιφυλαχτεί των δικαιωµάτων µας και λέµε και εισηγηθήκαµε σε κάθε περίπτωση να µην 
ισχύσει αυτό και να πάµε σε . . . (δεν ακούγεται  τι λέει) . .. διαδικασία. Και να γραφεί 
καθορισµός ανωτάτου χρόνου καταβολής του τιµήµατος. Πείτε όχι λιγότερο των 45 αλλά µέσα 
σε ένα τρίµηνο, σε ένα εξάµηνο. 

 
Αυτό που ζητήσατε από τον κ. Λαγωνικάκο, σας τόδωσε εγγράφως ή προφορικά 
σας τόπε; 
 
Προφορικώς. Προφορικώς µέχρι την τελευταία στιγµή. Και την τελευταία 
στιγµή. .  . 
 
Και στηριχθήκατε εσείς δικηγόρος στο προφορικό του κ. Λαγωνικάκου; 
∆ικηγόρος ων; 
 
Και εγώ ακούω εσάς κε Κλείδωνα γιατί κάνω µια προφορική διαδικασία. Και εγώ 
παρακολουθώ το Σώµα και ακούω πάντα και δεν νοµίζω όταν απευθύνοµαι. . .  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

ΚΛΕΙ∆ΩΝΑΣ: 

∆ΙΚΗΓΟΡΟΣ: 

ΚΛΕΙ∆ΩΝΑΣ: 

∆ΙΚΗΓΟΡΟΣ: 

ΚΛΕΙ∆ΩΝΑΣ: 

∆ΙΚΗΓΟΡΟΣ: 

ΚΛΕΙ∆ΩΝΑΣ: 

∆ΙΚΗΓΟΡΟΣ: 

ΚΛΕΙ∆ΩΝΑΣ: 

∆ΙΚΗΓΟΡΟΣ: 
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Εδώ η προφορική διαδικασία, συγνώµη εδώ µην προσβάλετε τη προφορική 
διαδικασία γιατί καταγράφεται σε κασέτα και αποµαγνητοφωνείται. . .  
 
∆εν έχει σηµασία η απόδειξη. 
 

. . . µε όλες. .  . 
 
Αυτό είναι για την απόδειξη. 
 

. . . µε όλους τους κανόνες που λέει το Υπουργείο Εσωτερικών. 
Κε Νταγιόπουλε. 

 
Συγνώµη. 
 

∆ΙΚΗΓΟΡΟΣ: 
Εγώ κε Πρόεδρε νοµίζω. . . Και όταν κάποιος απευθύνεται στον δικηγόρο και τον διαβεβαιώνει 
ο αρµόδιος υπάλληλος ότι έτσι είναι τα πράγµατα, ότι οφείλει να τον ακούσει. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 
∆εν ξέρω, αυτό το θέµα είναι δικό σας, προσωπικό. 
Κε Νταγιόπουλε. 

 
Ο κ. Μπάκας αποχώρησε προηγουµένως και η απεσταλµένη του γενικού 
γραµµατέως προφορικώς και όχι µε χαρτιά διαβεβαίωσε το Σώµα και το 

παραπλάνησε για κάποια πράγµατα και λήφθηκε απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου. Σε 
συγχωρείτε. 

 
Όλα γραφόντουσαν στα πρακτικά όµως. Γιώργο όλα γράφονται εδώ στα 
πρακτικά, το ξέρεις πολύ καλά. 
 
Κε Πρόεδρε να σας πω κάτι άλλο; Εγώ είχα την ευκαιρία, δεν έχω έρθει ξανά 
στο Σώµα. Άκουσα για µεγάλα και µικρά προβλήµατα κλπ. Αλλοίµονο εάν 

θεωρήσουµε ότι αυτά τα ζητήµατα, τα απλά προβλήµατα είναι δύσκολα σε µας. Όλα είναι στο 
µυαλό µας. Εµείς πως µπορούµε. . . (συνεχίζει, δεν ακούγεται τι λέει)  

 
∆εν καταλάβατε τι είπα εγώ. Η διαφορά της µιας προφορικής διαβεβαίωσης. . . 
 
(∆εν ακούγεται τι λέει). 
 

Ακούστε µε λίγο εάν έχετε την καλοσύνη. 
 
Βεβαίως. 
 

Η διαφορά της µίας διαβεβαίωσης προφορικής είναι ότι είναι λόγια πτερόεντα 
ενώ εδώ γράφονται όλα στην κασέτα. 
 
Βεβαίως. 
 

Έτσι; Θέλω να ξεκαθαρίσω αυτό. Από κει και πέρα πείτε εσείς. 
 
Κε Πρόεδρε να σας πω κάτι. Αυτά είναι, η διακήρυξη είναι λόγια πτερόεντα; 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

∆ΙΚΗΓΟΡΟΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

∆ΙΚΗΓΟΡΟΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

ΝΤΑΓΙΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΝΤΑΓΙΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

∆ΙΚΗΓΟΡΟΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

∆ΙΚΗΓΟΡΟΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

∆ΙΚΗΓΟΡΟΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

∆ΙΚΗΓΟΡΟΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

∆ΙΚΗΓΟΡΟΣ: 
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Όχι, η διακήρυξη, ακούσατε τι  είπαν. . . 
 
Ωραία, και εγώ λέω λοιπόν, υπήρξε κάποιος φάκελος, κάποιος. . .  
 

Θα σας απαντήσει ο αρµόδιος αντιδήµαρχος. 
 
. . . που η αρµόδια επιτροπή εισηγείται σε σας να ψηφίσετε αυτό, να το 
εγκρίνετε; Πηγαίνετε σε επανάληψη του διαγωνισµού αλλά µε ξεκάθαρους 

όρους να ωφεληθεί ο ∆ήµος. 
 
Ο κ. Κισκήρας. 

 
Κε Κισκήρα στο µικρόφωνο κοντά. 
 

Κισκήρας Νικόλαος, πρόεδρος της επιτροπής για τον διαγωνισµό υγρά καύσιµα και 
λιπαντικά έλαια.  

Στις 5 Γενάρη υπήρχε ένας διαγωνισµός για την προµήθεια υγρών καυσίµων και λιπαντικών. 
∆εν παραβρέθηκε κανείς για τα υγρά καύσιµα, ήρθαν µόνο για τα λιπαντικά έλαια. Σύµφωνα µε 
το νόµο είχαµε δικαίωµα να κάνουµε διαπραγµάτευση. Ειδοποιήσαµε τον πρόεδρο 
βενζινοπωλών τον κ. Κατσαρό ∆ηµήτριο, την προηγούµενη εταιρεία που µας προµήθευε τα 
υλικά την κα Παχή και την ποιο προηγούµενη εταιρεία, την εταιρεία KMOIL, µε αντίγραφα που 
τα παραδώσαµε στους ιδίους. Μαζί µε τα αντίγραφα είχαµε δώσει και τους όρους της 
διακήρυξης για τα τεχνικά χαρακτηριστικά. 
Παρεβρέθησαν την ηµέρα του διαγωνισµού στις 27/1 δύο εταιρείες, της κας Παχή και από την 
εταιρεία KMOIL ήταν ο κ. Ξηρογιάννης µαζί µε τον δικηγόρο. Εξηγήσαµε τι ακριβώς κάνουµε. 
Υπήρχε µία αντίδραση από την εταιρεία της κας Παχή να µην κάνουµε τη διαδικασία, να 
ζητήσουµε δεύτερη προσφορά. Τότε επικοινωνήσαµε µε τον κ. Νταίβις στη Περιφέρεια και µε 
την Επίτροπο, τον αρµόδιο υπάλληλο, και µας διαβεβαίωσαν ότι πολύ σωστά πάει η διαδικασία 
και ενηµερώσαµε και την εταιρεία KMOIL και δώσαµε αντίγραφο να µας δώσει δεύτερη 
προσφορά αφού είχαµε συνεννοηθεί και είχαµε ξεκαθαρίσει τα πάντα. Στη δεύτερη προσφορά 
η εταιρεία KMOIL δεν µας έδωσε καθόλου τιµή και έγραψε ότι διαµαρτύρεται για τον τρόπο 
που πάµε να. . . . 

 
(∆εν ακούγεται τι λέει). 
 

Μη διακόπτετε. Μη διακόπτετε τον οµιλητή. Συνεχίστε κε Κισκήρα. 
 

Εµείς πλέον πεπεισµένοι και από την Περιφέρεια και από τον Επίτροπο ότι 
κάνουµε σωστά τη δουλειά µας, ενηµερώσαµε ότι πλέον οι φάκελοι θα 

επιστραφούν στην εταιρεία πίσω δεν θα ανοιχτούν από εµάς και εµείς προχωράµε τη 
διαδικασία σύµφωνα µε τους νόµους. Και είµαστε καθόλα νόµιµοι σήµερα ότι κάναµε σωστά τη 
δουλειά µας και ότι δεν υπάρχει κανένα πρόβληµα, είµαστε σύµφωνα µε τον νόµο. 
Βέβαια στην ένσταση που φαίνεται η εταιρεία KMOIL ότι είναι η δεύτερη προσφορά, η 
προσφορά είναι πάρα πολύ µικρή. Ποσοστά των χιλιοστών παίζουµε, δεν παίζουµε ακριβώς. 
Βεβαίως. . .  

 
(∆εν ακούγεται τι λέει). 

 
Μη διακόπτετε.  
 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

∆ΙΚΗΓΟΡΟΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

∆ΙΚΗΓΟΡΟΣ: 

ΠΟΛΙΤΗΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

ΚΙΣΚΗΡΑΣ: 

∆ΙΚΗΓΟΡΟΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

ΚΙΣΚΗΡΑΣ: 

ΦΩΝΗ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

ΚΙΣΚΗΡΑΣ: 
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Πάντα στα καύσιµα επειδή υπάρχει υπέρ του ταµείο ΤΑ∆ΚΥ το 2% και εδώ δεν εισπράξαµε το 
2% πήραµε το 1,. .  δηλαδή από τα 8.000 ευρώ που θα  πήγαιναν στο ταµείο δηµοτικών 
υπαλλήλων, πήραµε τα 6.400 κέρδισε ο ∆ήµος και στην εταιρεία έµειναν τα 1.600. Να το 
πούµε κι αυτό. ∆εν ήταν δηλαδή κάποια έκπτωση, ήταν µια τιµή που δόθηκε προκειµένου να 
παρθεί το καύσιµο και αυτό έγινε η διαδικασία. Πιστεύω ότι είµαστε καθόλα νόµιµοι και δεν 
υπάρχει κάποιο πρόβληµα στην προµήθεια και στον διαγωνισµό που έκανε η επιτροπή.  
Αυτά είχα να πω, είναι οµόφωνη η απόφαση. 

 
Ευχαριστώ. Κάποιος συνάδελφος θέλει κάτι; Από τους επικεφαλείς. Όχι; Ορίστε 
σας ακούµε. 
 
Κε Πρόεδρε  θέλω πάλι να πω ότι µας επιδόθηκε αυτή η πρόσκληση να 
µετέχουµε µε αυτούς τους όρους. 

 
Ωραία, το είπατε. 
 
Με αυτούς τους όρους. ∆εν µας είπαν ότι θα πάµε σε διαπραγµάτευση. Εκτός 
εάν. . . Μπορείτε να διαβάσετε την πρόσκληση, δεν αναφέρεται πουθενά. 

 
∆εν διαβάζω εγώ, δεν είναι η δουλειά µου αυτή.  Η δουλειά µου εµένα  είναι να 
ακούσω. . . 
 
Και να σας πω και κάτι σηµαντικό κε Πρόεδρε, γιατί έλεγε «η προσφορά - για 
παράδειγµα - θα γίνει σε ακέραιες µονάδες». Ένα, δύο, τρία. Αυτός στον οποίο 

κατακυρώθηκε λοιπόν ο διαγωνισµός, έκανε προσφορά 1,15 και µετά το έκανε 1,16. 
 
Πόσο ήταν η δική σας προσφορά; 
 
Η προσφορά η δική µας; ∆εν θυµάµαι αυτή τη στιγµή. 
 
Μηδέν τοις εκατό. 
 

Ευχαριστώ. Ο κ. ∆ήµαρχος. 
 
Εµείς έχουµε επιφυλαχτεί των δικαιωµάτων µας και σε κάθε περίπτωση είπαµε 
κε Πρόεδρε. . .  

 
Εντάξει, σύµφωνοι. 
 
Και µάλλον να θέσω ένα ερώτηµα για να γραφεί. Σε πόσες µέρες θα πληρώνεται 
το καύσιµο που θα παραδίδεται στο ∆ήµο; Θα πληρώνεται µετά από 45 ηµέρες 

και µετά από 45 χρόνια για παράδειγµα; Πότε θα πληρώνεται ο κ. Παχής και µε ποια δεδοµένα; 
Να αποφασίσει το ∆ηµοτικό Συµβούλιο και ενδιαφέρει και εµένα η απάντησή σας. Σας 
ευχαριστώ πολύ. 

 
Κε ∆ήµαρχε έχετε το λόγο. 
 
Κύριοι συνάδελφοι θέλω να πω τρία πράγµατα, βλέπω δεν έχετε διάθεση να 
µιλήσετε. Είναι ένα σοβαρό θέµα, αναφέρεται σε δύο επιχειρηµατίες συµπολίτες 

µας και πρέπει ο ∆ήµος, όλες του οι αποφάσεις να είναι διάφανες και να είναι σύµφωνες µε το 
νόµο. Θέλω να πω τρία πράγµατα ακριβώς. 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

∆ΙΚΗΓΟΡΟΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

∆ΙΚΗΓΟΡΟΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

∆ΙΚΗΓΟΡΟΣ: 

ΚΛΕΙ∆ΩΝΑΣ: 

∆ΙΚΗΓΟΡΟΣ: 

ΚΛΕΙ∆ΩΝΑΣ:  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

∆ΙΚΗΓΟΡΟΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

∆ΙΚΗΓΟΡΟΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ: 
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Το πρώτο. Ότι οι αποφάσεις του ∆ηµοτικού Συµβουλίου δεν είναι τελεσίδικες. Είναι αποφάσεις 
οι οποίες µπορούν να αναιρεθούν εν όλο ή εν µέρει. Αποφάσεις ∆ηµοτικού Συµβουλίου 
ισχύουν ευθύς της στιγµής εφόσον εγκριθούν από τη γενική γραµµατεία της Περιφέρειας 
Πελοποννήσου. Οι υπερκείµενες αρχές για µας είναι το ελεγκτικό συνέδριο και η Περιφέρεια 
Πελοποννήσου προς τις οποίες µπορεί να προσφύγει κάθε πολίτης εάν νοµίζει ότι τα 
συµφέροντά του δεν εξυπηρετούνται ή έχει αδικηθεί. Εγώ πάντοτε το λέγω χρόνια τώρα είτε 
ως πρόεδρος σε νοµαρχιακές είτε σε δηµαρχιακές επιτροπές, είτε σε νοµαρχιακά είτε σε 
δηµοτικά συµβούλια, µπορεί να κάνουµε και λάθος. Κάντε προσφυγές και κερδίστε τες. Εµείς 
δεν θα πάµε απέναντι.  
Το δεύτερο το οποίο έχω να πω είναι το εξής. Ότι τους υπαλλήλους οι οποίοι ετοιµάζουν τις 
σχετικές διαδικασίες τους ορίζει το ∆ηµοτικό Συµβούλιο. Εδώ έχουµε µία εισήγηση η οποία έχει 
την προσυπογραφή των εξής υπαλλήλων. Λαγωνικάκος Σπυρίδων, Κισκήρας που το διαβίβασε, 
προϊστάµενος τµήµατος που το ήλεγξε, Κισκήρας Νικόλαος ο οποίος είναι παρόν, Γιαννοπούλου 
Κοκωνία και Ασηµάκος Νικόλαος, έµπειροι υπάλληλοι οι τρεις µε πάνω από 20 χρόνια υπηρεσία 
και η χηµικός µηχανικός η Γιαννοπούλου είναι νεώτερη. Βεβαιώνει η υπηρεσία δια των 
υπογραφών της, εδώ είναι οι υπογραφές των υπαλλήλων και εισηγείται στο ∆ηµοτικό 
Συµβούλιο ότι όλα έγιναν σωστά.  
 
Ενδεχοµένως να υπάρχει και κάποιο πρόβληµα το οποίο θα κριθεί στον ανώτερο βαθµό. Εγώ 
µε ευθύνη εισηγούµαι προς το ∆ηµοτικό Συµβούλιο για µία σειρά από πολύ σοβαρούς λόγους 
οι οποίοι έχουν σχέση και µε την επάρκεια των υπαλλήλων της, να γίνει δεκτή η εισήγηση της 
υπηρεσίας προς το ∆ηµοτικό Συµβούλιο ως έχει. Από κει και πέρα ας υπάρξουν προσφυγές. Να 
µην προχωρήσετε κε Κισκήρα στις σχετικές διαδικασίες µέχρι να κριθούν οι προσφυγές στον 
υπερθετικό βαθµό. Αν υπάρξουν. Και εδώ είµαστε να αποφασίσουµε. Να τα αναιρέσετε όλα 
αυτά τα πράγµατα και να πάτε σε νέα διαδικασία. Εδώ είναι η Περιφέρεια, εδώ είναι και το 
Ελεγκτικό Συνέδριο, ας τα κρίνει. Αν αρχίσουµε εδώ και συζητούµε τις διαδικασίες του 
ΕΚΠΟΤΑ, το νόµο του ενός και του άλλου, ασφαλώς όπως προβλέπεται από τον νόµο, νοµίζω 
προβλέπεται αυτό, µέσα σε 45 ηµέρες θα πληρώνουµε τα καύσιµα. Και αυτό θα γίνει µε ρητή 
δήλωση. Αλλά παρακαλώ πολύ για να µην υπάρχει καµία σκιά, το λέω για επισήµως για τρίτη 
φορά και να καταγραφεί στα πρακτικά, αύριο το πρωί πάρτε την απόφαση, δώστε 
προτεραιότητα στην έκδοσή της, να γίνει προσφυγή στην Περιφέρεια, εµείς δεν προχωρούµε 
σε συγκεκριµένες πράξεις και περιµένουµε τις αποφάσεις των υπερκείµενων αρχών. Ότι πούνε. 
Ή έτσι ή αλλιώς. Αλλά οι υπάλληλοί µας σε αυτή τη φάση, και απευθύνοµαι προς το Σώµα, να 
θεωρήσουµε ότι έκαναν καλά τη δουλειά τους και είναι επαρκείς. Μέχρι αποδείξεως του 
εναντίου. 

 
Ευχαριστώ κε ∆ήµαρχε. 
 
(∆εν ακούγεται τι λέει). 
 
Κε Μπελογιάννη µπορεί να έχετε δίκιο. Θα το βρείτε. Μην ανησυχείτε, θα το 
βρείτε. ∆εν είµαστε απέναντί σας εµείς. 
 
(∆εν ακούγεται τι λέει). 
 
Εάν υπάρχει πρόβληµα µε τους όρους θα δικαιωθείτε. Εµείς δεν προχωρούµε σε 
καµία σύµβαση µέχρι να τελεσιδικήσει. Και αυτό πρέπει να σας καλύπτει. 

 
Κε Πρόεδρε θέλω να διαβάσω τον τίτλο του θέµατος και να ρωτήσω τον κ. 
Κισκήρα «Ανάθεση προµήθειας υγρών καυσίµων και λιπαντικών ελαίων για 

τις ανάγκες του ∆ήµου Καλαµάτας κατόπιν διαπραγµάτευσης» που σηµαίνει ότι πράγµατι 
επιτύχατε και την καλλίτερη τιµή. 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

∆ΙΚΗΓΟΡΟΣ: 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ: 

∆ΙΚΗΓΟΡΟΣ: 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ: 

ΝΤΑΓΙΟΠΟΥΛΟΣ: 
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Ναι.  

 
Να γραφεί αυτό. 
 

Βεβαίως. Μπορούσαµε να συνεχίσουµε να πάρουµε και 5 προσφορές αλλά . . . 
(δεν ακούγεται τι λέει). 
 
Ο κ. Κοσµόπουλος. 

 
Έχουµε να κάνουµε µε δύο διαφορετικά πράγµατα. Στην αρχή υπήρξε µία 
διακήρυξη µε βάση την οποία ο διαγωνισµός απέβη άγονος. Υπάρχει 

απόφαση της ∆ηµαρχιακής Επιτροπής που καθορίζει τον διαγωνισµό άγονο. Τελειώνει αυτή η 
διαδικασία, τελειώνει οι φάκελοι, τελειώνουν τα δικαιολογητικά. Περνάµε σε µια δεύτερη φάση 
που λέγεται «διαπραγµάτευση». Με εντολή της ∆ηµαρχιακής Επιτροπής και προβλεπόµενη από 
τον ΕΚΠΟΤΑ. Με εντολή της ∆ηµαρχιακής Επιτροπής οι 3 υπάλληλοι προέβησαν σ’  αυτό που 
λέγεται διαπραγµάτευση. Εάν αµφισβητείται αυτό, είναι άλλο θέµα. Εµείς πιστεύουµε στους 
υπαλλήλους ότι έγινε πραγµατικά διαπραγµάτευση και αυτό που µας φέρνουν τελικά, είναι 
συµφερότερη για το ∆ήµο προσφορά. Εµείς θα ψηφίσουµε θετικά την εισήγηση. 

 
Ευχαριστώ. Ο κ. Ηλιόπουλος. 

 
Να καταλάβουµε ότι η διακήρυξη της δηµοπρασίας που έγινε τις 2 
πρώτες φορές δεν ισχύει στην διαπραγµάτευση. Είναι άλλη διαδικασία, 

άλλο νοµικό πλαίσιο. Αυτό ήθελα να πω. 
 
Θα κριθεί στο Ελεγκτικό και στην Περιφέρεια. Εµείς περιµένουµε. 
 

 
 
Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο µε την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαµβάνει υπόψη 
του τα προαναφερόµενα, την υπ’  αριθµ. 031/2009 απόφαση της ∆ηµαρχιακής Επιτροπής, τη 
δήλωση ΛΕΥΚΗΣ ψήφου των κ.κ. Νταγιόπουλου και Μπάκα Ιωάν., κατά πλειοψηφία,  
 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι 
 
Υιοθετεί το από 4 Φεβρουαρίου 2009 πρακτικό της επιτροπής διενέργειας 
διαγωνισµού & αξιολόγησης προσφορών για την Προµήθεια υγρών καυσίµων & 
λιπαντικών ελαίων για τις ανάγκες του ∆ήµου Καλαµάτας για το έτος 2009, και 
συγκεκριµένα εγκρίνει ύστερα από την προσφυγή στη διαδικασία της 
διαπραγµάτευσης µετά από άγονο διαγωνισµό, τη ανάθεση της προµήθειας  

α) ΛΙΠΑΝΤΙΚΩΝ ΕΛΑΙΩΝ, στην εταιρεία ΙΠΟΜΑΡ Α.Ε., η οποία ήταν και µειοδότης, 
έναντι ποσού 25.948,55 € χωρίς Φ.Π.Α., µε Φ.Π.Α. 30.878,77€. 

Β) υγρών καυσίµων (Diesel κίνησης, Diesel θέρµανσης, Αµόλυβδη βενζίνη απλή, 
Βενζίνη super), στην κ. Ελένη Παχή, η οποία ήταν και µειοδότης µε ποσοστό 
έκπτωσης επί της µέσης λιανικής τιµής πώλησης όπως αυτή καθορίζεται από τη 
∆/νση Εµπορίου: 1,16%, για τις  οµάδες 1 (Diesel κίνησης) και 2 (Diesel 
θέρµανσης) και 1,15 % για τις οµάδες 2 (Αµόλυβδη βενζίνη απλή) και 3 (Βενζίνη 
super). 

 

ΚΙΣΚΗΡΑΣ: 

ΝΤΑΓΙΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΚΙΣΚΗΡΑΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ ΠΑΝ.: 

∆ΗΜΑΡΧΟΣ: 
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Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασµα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 

ΤΟ ∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ  

Καρατζέας Ν. Παναγιώτης 1. Αθανασόπουλος Κων/νος 

 2. Γιαννακούλας Γρηγόριος  

 3. Γουρδέας Ανδρέας  

 4. ∆ικαιουλάκος Βασίλειος  

 5. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 

 6. Ηλιόπουλος Ιωάννης 

 7. Ηλιόπουλος Παναγιώτης 

 8. Καµβυσίδης Ιωάννης 

 9. Κλείδωνας Θεοφάνης  

 10. Κοσµόπουλος Βασίλειος 

 11. Κουδούνης Αργύριος 

 12. Κουρκουτάς Γεώργιος  

 13. Λαγανάκος Γεώργιος  

 14. Μιχαλόπουλος Σωτήριος 

 15. Μπάκας Ιωάννης 

 16. Μπασακίδης Νικόλαος  

 17. Νταγιόπουλος Γεώργιος  

 18. Οικονοµάκου Μαρία 

 19. Παπαµικρούλης Παναγιώτης  

 20. Πολίτης ∆ηµήτριος 

 21. Σπίνος Γεώργιος 

 22. Τσακαλάκου Σταυρούλα 
 

Ακριβές Απόσπασµα 
Καλαµάτα, 19 Φεβρουαρίου 2009 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  
ΤΟΥ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ Ν. ΚΑΡΑΤΖΕΑΣ 
 

 


